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Abstract (en)
The wrist-watch comprises a middle part (18) and a bottom plate (20) made in a single piece in order to form a middle plate (10). The middle plate
is entirely covered with a protection layer (60) of substantially constant small thickness. In order to protect the parts (26) of the middle part which are
exposed to external stresses (shocks, etc.), the middle plate is carried by two side members (1) fixed on either side of the middle part. These side
members are produced so that they have greater resistance to the said external stresses than the middle plate. In particular, the side members (1)
are coated with a protection layer (61) which is thicker than the layer (60) coating the middle plate. <IMAGE>

Abstract (fr)
La montre-bracelet comporte une carrure (18) et une platine (20) faites en une seule pièce pour former une platine carrure (10). La platine carrure
est entièrement recouverte d'une couche de protection (60) de faible épaisseur sensiblement constante. Pour protéger les parties (26) de la
carrure exposées aux contraintes extérieures (chocs, etc.), la platine carrure est portée par deux longerons (1) fixés de part et d'autre de la carrure.
Ces longerons sont réalisés de telle sorte qu'ils présentent une plus grande résistance auxdites contraintes extérieures que la platine carrure.
Notamment les longerons (1) sont revêtus d'une couche de protection (61) plus épaisse que la couche (60) revêtant la platine carrure.
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